
Bilag 2. Opsamling fra mødet med foreningerne og instruktørerne den 7. juni 2023 
 

1. Tilbagemelding fra de fire instruktører 
- Oplevelsen, hvordan har det været, plusser og minusser, forskel fra hjemme i foreningen 

 
Lene: det har været godt med gode og positive folk. Bange for at deltagerne er for trygge ved at komme 
i Sundhedshuset og foreslår, at vi evt. kan lave et antal gange, hvor træningen foregår ude i en af 
foreningerne. 
Dorthe: var desværre ikke med på kursus. Det er dejligt, at der er god TID – nogle af deltagerne har 
brug for det i forhold til deres fysik – det giver mulighed for at komme ind på livet af dem. Glad for de 
gode kolleger – vi lærer af hinanden. 
Ulrik: Godt med stigende antal deltagere – de er glade med smil og glæde. Peger, ligesom Dorthe på 
det sociale og det at lære dem at kende/hvad er det de har med af udfordringer. Alle går vist glade 
hjem – alle nikker 😊. Ulrik er bekymret i forhold til, om de stadig er aktive om 6. mdr. 
Brian: det har været meget positivt, godt med 200 kr. i betaling, så de ”forpligtiger” sig selv til at 
komme. Det er pænt besøgt, og det er godt at mærke, at det er et aktivt tilvalg deltagerne har gjort sig 

2. Tilbagemelding fra de to foreningsformænd 
- Processerne med dialog, oprettelse, betaling +++ 

 
Henrik, Formand Thurø Fitness: Det har været relativt nemt, så alt ok herfra.  

SG var ikke repræsenteret ved bestyrelse eller udvalgsformand 

3. Debat: hvad gør vi nu? 
- Er foreningerne på baggrund af tilbagemeldingerne interesseret i at fortsætte 

 
Henrik: så længe de frivillige har lyst, er Thurø Fitness med. I forbindelse med opstart af Thurø Fitness 
er der i forvejen aftaler om også at have fokus på andre grupper end det gængse medlem 
Lene på vegne af SG: vil gerne være med til at fortsætte – aftalt med Jacob Kramer 
Brian fortæller at han er blevet godkendt flexjob og skal være forsigtig. Brian og Lene følger op med 
Jacob Kramer. 
Der er enighed om, at vi skal være mindst to på! 

 
- Er instruktørerne på baggrund af evaluering fra samarbejdspartnere og mødet i dag, interesseret 

i at fortsætte 
 
JA 😊  
 
Der skal arbejdes med lidt tilpasninger 
Birthe prøver at kontakte Louise fra Ollerup GF, som var med på vores kursus, Ligeså Berit fra SG, så 
man ikke er helt så bundet. Vi skal dog passe på ikke at blive for mange forskellige instruktører, der skal 
være genkendelighed for deltagerne. 
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